

「家長·童樂」計劃申請表格 EduCare Programme Application Form

1. 學生資料 Student's Information

學生姓名 Student Name		性別 Gender		班別 Class	
就讀學校 School Name	香港教育工作者聯會黃楚標學校 H.K.F.E.W. Wong Cho Bau School				
緊急聯絡人姓名 Emergency Contact Person		緊急聯絡電話 Emergency Contact No.		與學生關係 Relationship with the Student	

請於合適口中填上 ✓；Please indicate your choice with ✓

同意敝子女參加計劃後自行回家。My child will **GO HOME ON HIS/HER OWN** after attending the class.

同意敝子女參加計劃後由家長或監護人接回家。My child will be **PICKED UP BY PARENTS/GUARDIAN** after attending the class.

2. 申請人(家長或法定監護人)資料 Applicant's (parent or legal guardian) Information

姓名 Name		手提電話號碼 Mobile No.		與學生關係 Relationship with the Student	
受僱公司名稱 Name of Company				職員編號 Staff no.	
部門 Department		職位 Position		<input type="checkbox"/> 全職 Full-time <input type="checkbox"/> 半職 Part-time	

本人聲明填報資料皆屬實並於香港國際機場工作或報到值勤。

I declare that I work or report for duty at Hong Kong International Airport ("HKIA") and all information provided in this form are accurate and complete.

3. 家長在職證明 (此部分須由人事部 / 部門主管填寫)

Parent's Employment Certification (to be completed by the HR Department/Department Head)

人事部 / 部門主管姓名 Name of HR Dept./ Dept. Head		電話 Tel no.		公司電郵 Company Email	
職位 Position				部門 Department	
<p>僱主證明： 茲證明申請人_____為本公司員工，其入職日期為_____。根據本公司要求，申請人一般在香港國際機場工作或報到值勤。如申請人中止受僱於本公司或不再需要於香港國際機場執行職務，本公司將會於 30 日內以書面通知遊樂道教育慈善基金會有限公司。</p> <p>Verification by the Employer: We hereby verify that _____ is an employee of our Company and he/she joined us on _____. He/she is usually required by the Company to work or report for duty at HKIA. We shall notify Playtao Education Foundation Limited in writing within 30 days if the applicant ceases to be employed by our Company or when he/she is no longer required to carry out duties at HKIA.</p>					
僱主授權人簽署 Authorized Signature of Employer				公司蓋章及日期 Company Chop & Date	

家長或法定監護人簽署

Parent/Legal Guardian's Signature: _____

申請日期 Application Date: _____

遞交方式： 請填妥此表格，並連同於香港國際機場範圍工作的證明文件副本(如：工作證副本)，遞交至香港教育工作者聯會黃楚標學校正門入口旁的「遊樂道收集箱」。

Submit to: Please submit the application form with a copy of proof of employment at HKIA (e.g. copy of your working permit) to the "Playtao Box" near the entrance of H.K.F.E.W. Wong Cho Bau School.